
Styrelsemöte Järle byalag  
16 januari kl 18.00 på Järlegården 

Närvarande: Morgan Evaldsson, William Ärlegård, Gösta Tegner, Marie-Louise Ärlegård, Lena 
Rossgård, Kenneth Lambertson Erik Höök, Claes Victorin, Lars Carlsson, Sigrid Rejås, Björn PeƩersson 
(del av mötet) 

Frånvarande: Gerd Höök 

Marie-Louise öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

Anmälan övriga frågor: Bredbandet 

Björn PeƩersson har ordet: Björn PeƩersson talade kring hur man kan förbäƩra sin bygdegård och 
hur man ansöker pengar för det. (Bygdegårdarnas riksförbund – länk, Här finns pengarna) 

Järlegårdens framƟd: Vi tar upp frågan på Årsmötet. 
 
Kodlås. Insamling av Järlegårdsnycklar: EƩ mail med koden har skickats ut och nycklarna samlades in. 
 
Hyreskontakt JG: Lena och Kenneth tar fram eƩ förslag på hyreskontrakt som redovisas för styrelsen.  
 
Bokning Järlegården, meddela vem: Fråga Fredrika om hon vill fortsäƩa ta emot bokningar. 
 
Städning Järlegården: Vi ser över befintligt städavtal. 
 
Temperaturvakt, brandvarnare Järlegården: Temperaturlarm är inköpt och eƩ sms skickas Ɵll Erik 
och Gerd. Claes och Morgan ska läggas med i listan för sms utskick. Brandvarnare som kopplas Ɵll 
varandra har också köpts in och ska installeras.   
 
Årsmöte – anmälningar, öl/vin, läsk och dylikt: UppgiŌer delades ut inför årsmötet. Styrelsen 
föreslår samma medlemsavgiŌer som 2024 för 2025 för beslut på årsmöte.  
 
Revisorer, år 2026: Revisorer ställer upp även 2025, men sedan får vi hiƩa nya. 
 
VerksamhetsberäƩelse: VerksamhetsberäƩelsen lästes upp och Gerd har gjort en bra summering. 
 
Postadress:  Inget nyƩ.   
 
Preliminärt Bokslut: Gösta redovisade eƩ preliminärt bokslut. Det kommer aƩ presenteras på 
Årsmötet. 
 
Hantverksmagasinet + Café, Ɵder ferieprakƟkanter, vuxennärvaro, meny:  Vi planerar aƩ driva 
Hantverksmagasinet och Caféet på samma säƩ under 2025 som vi gjort 2024.  
 

Påsktåg?: utgår, blir inte av 
 
Tåg i sommar: NBVJ planerar tåg i sommar, men vi vet inget mer.  
 
Marknad, baklucka, grillfest, röj/städ: 28 juni marknad, 17 augusƟ Bakluckeloppis. Vi beslutar de 
övriga eŌer årsmötet. 



 
”Värvarblad”: Gösta tar fram eƩ flygblad och Kenneth kan skriva ut. Utdelningen gör Claes, Gerd och 
Erik. 
 
Yoga-hyra: Ser över hyresavtal. 
 
Barnteater ”PANG! EƩ ballongdrama 13 april kl 15: Gerd har eller ska ansöka om bidrag Ɵll det.  
 
Sånggruppen ”FineGoods”: Erbjuder sommarunderhållning, den 5/2 finns chans aƩ lyssna på dem i 
kulturkvartaret.  
 
John Edwin – Hillbilly från Målilla: Bluegrass och banjo, erbjuder sig aƩ komma.  
 
Samverkan Norra Örebro, medlemskap: 3 april matlagningsmiddag och workshop. 
 
Annonsering: Gusselby camping info tavla med plats för reklam. Vi tackar för erbjudandet men tackar 
nej.  
 
Rapporter, bl.a fiber: Lars Carlsson rapporterade om två fiberanslutningar Ɵll Byalagets fiber. 
 
Övriga frågor: William kollar upp bredband för Järlegården. 

Nästa möte?: Årsmöte 1 feb 18.00 i Järlegården. Styrelsemöte 6 februari 18.00 i Järlegården 

Mötet avslutas: Marie-Louise avslutade mötet. Tack för idag och för det goda fikat. 

 


